
Za plačevanje po dejanskem odvozu
smeti

Z veseljem sem prebral o odvozu odpadkov ter sanacije divjih
smetišč. teh je res veliko. Pri vsem tem pa me skrbi, kako bi
ljudem dali kultumo obnašanje, da se to ne bi ponavljalo. Pri
tem bi se morali vključiti vsi občani, če hočemo imeti lepo in
zdravo okolje. Proti posameznikom, ki se ne bi držali reda, pa bi
morali ukrepati.

Zdaj pa nekaj o gospodinjskem odvozu odpadkov. Večkrat se
sprehajam po naših ulicah in rad opazujem okolico. V oči so mi
padle nove posode za smeti. Te so ponekod tako polne, da se še
zapreti ne morejo, zlasti v poletnih mesecih. Zastavil sem si
vprašanje, kaj ljudje vse mečejo vanj. Ugotovil sem, da so tu tudi
vsi odpadki iz vrta, sam pa le-te kompostiram, tako si pripravim
prepotreben gnoj za vrt, s tem pa se ustvarja manj smeti in manj
problemov komunali. Smeti plačujemo od kvadratnega metra
stanovanjske površine, ne pa koliko kdo smeti pridela in koliko
jih »dejansko« odpeljejo. Zame bi bil odvoz dovolj »enkrat«
mesečno, zato sem proti takemu pavšalnemu načinu plačevanja;
s tem komunala zahteva plačilo za »nedelo«, kar pa je
v nasprotju z novimi tržnimi pogledi. Zato se obračam na komu-
nalo in izvršni svet, da bi uvedla tak pravičen način po dejan-
skem odvozu.

Kmalu bo pomlad in začela se bodo dela na vrtovih, s tem pa
tudi množična kurjenja na teh. Ljudje bi morali vedeti, da vlažne
snovi ne gorijo, ampak se samo dimijo. Tako imamo namesto
ognja polno dima po celem naselju, s tem zastrupljamo že tako
slab zrak. Zato apeliram na Ijudi, naj tega ne počno; če že morajo
kaj skuriti, naj to posušijo in šele nato zakurijo, s tem bo hitro
zgorelo pa tudi dima ne bo toliko.
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